

The Comments / Suggestions for the 2025 English Speech Competition

Elementary School	A	Excellent!
Elementary School	B	Using scripts written by teachers or the AI can be a bit difficult for the students.

The Comments / Suggestions for the 2025 English Speech Competition

Elementary School	C	The scripts are too similar. a bit similar.
-------------------	---	---

Judge:

The Comments / Suggestions for the 2025 English Speech Competition

Elementary School	A	1) They had a natural & fluent delivery. Well done! 2) Their message was powerful and left a lasting impression.
Elementary School	B	1) Their speech was well-structured and engaging. Great job! 2) They provided strong supporting examples, which made their speech persuasive.

The Comments / Suggestions for the 2025 English Speech Competition

Elementary School	C	1) Their natural tone made it easy for the audience to connect with. 2) Their pacing was excellent - not too fast, not too slow. 3) They expressed emotions effectively!
-------------------	---	---

Judge:

The Comments / Suggestions for the 2025 English Speech Competition

Elementary School	A 1. Body language 適當 語速不錯 大方 2. 大方, 語速控制恰當 語調不錯 3. 可以有適當的 gesture 語調可變化
Elementary School	B 1. 可以加入 gesture, body language, eye contact 2. 語調可多變化 內容可更貼近生活化 3. 可加入 gesture 以及 body language 4. 語調有變化, 聲音表情不錯 5. 內容不錯, 貼近生活 語調有變化 6. 吐字清晰, 可加入 body language eye contact 7. 內容可更貼近生活化 速度可快慢受控制 8. Body Language 語調不錯 9. 語調不錯, 內容可生活化 10. 有 body language, 內容不錯, 針對性 11. 內容不錯, 有寓意 發音不錯 12. 有聲音表情 內容不錯 13. 語調不錯, 內容不錯 14. facial expression 聲音表情不錯 15. 聲音表情可以更豐富

The Comments / Suggestions for the 2025 English Speech Competition

Elementary School	C	1. 可以加入 body language and gesture 内容不需要一整页行程, 可 focus on specific details or activities. 2. 可加入 body language 以及语调的变化
-------------------	---	---

Judge:

The Comments / Suggestions for the 2025 English Speech Competition

Date: 2025/04/12

School Levels		Comments / Suggestions
Junior High School	A	There is a fine line between giving a speech and telling a story.
Junior High School	B	Same as the comment above.

The Comments / Suggestions for the 2025 English Speech Competition

Junior High School	C	Same as the comment above.
--------------------	---	----------------------------

Judge:

The Comments / Suggestions for the 2025 English Speech Competition

Date: 2025/04/12

School Levels		Comments / Suggestions
Junior High School	A	1) The way they emphasized key points made their speech even more impactful. 2) They spoke with great confidence and enthusiasm.
Junior High School	B	1) Most of the students maintained excellent eye contact, creating a strong connection with the audience. 2) They handled pauses effectively, making the speech more powerful. 3) Their tone and intonation add depth to the speech, making it more expressive.

The Comments / Suggestions for the 2025 English Speech Competition

Junior High School	C	1) They read smoothly. Next time, focus on emphasizing key words to enhance the impact. 2) They did a wonderful job! Try adding more variation in the tone to make it more engaging!
--------------------	---	--

Judge:

The Comments / Suggestions for the 2025 English Speech Competition

Date: 2025/04/12

School Levels	Comments / Suggestions
Junior High School A	1. 可加入自己感受, 及自己的 viewpoint; 有 body language 2. 可加入 body language 內容可自己觀察 語調可加強 3. 內容不錯, 有配觀察 聲音加強 4. 內容貼近生活, 有 narrow down 却 body language 不錯, 但是演的部分可以少一些, 重點是語言呈現
Junior High School B	1. 聲音可以多變化 可以有 focus on specific spot 2. 主題有 narrow down, eye contact 聲音表情有呈現 3. 內容可 narrow down 聲音表情可再豐富 4. 聲音表情不錯, 內容可再 narrow down 5. 有聲音表情, 內容 可再針對自己的感受 6. facial expression 聲音表情不錯 內容可更貼近自己 7. 內容可更生活化 貼近自己, 可加入 gesture 8. 內容可再貼近 日常生活, 加入 自己的感受

The Comments / Suggestions for the 2025 English Speech Competition

Junior High School	c	1. 內容可再更有個人想法和 感受, 聲音表情可再豐富 2. 聲音表情可豐富些, 內容需再熟悉
--------------------	---	---

Judge: